
اخبارخبر كوتاه سه مربی خارجی جدید برای سه مدعی لیگ برتر

علی خطیر : 

به خاطر یک سری فشارها و توهین ها از استقلال بیرون آمدم

اگر اتفاق غیرمنتظره ای نیفتد لیگ نوزدهم از 
پنجشنبه شروع می شود و انتظار طولانی طرفداران 
قرار  این دوره لیگ ظاهراً  پایان می رسد.  به  فوتبال 
باشد.  داشته  اساسی  تفاوت های  قبلی  ادوار  با  است 
حضور سه مربی خارجی جدید برای سه مدعی یکی 
از جذابیت های این لیگ است. استراماچونی، کالدرون 
و دنیزلی هدایت استقلال، پرسپولیس و تراکتور را به 
عهده گرفته اند و هواداران خوشبین اند که این نام های 

آشنا بتوانند تحول بزرگی به وجود آورند.
این سه تیم بازیکنان جدیدی هم گرفته اند که 
می توانند هیجان مسابقات را بیشتر کنند. استقلال با 
دیاباته و پرسپولیس با جونیور براندائو در خط حمله 
استنلی  با  است  قرار  آنها  و  دارند  تازه ای  امیدهای 
کی روش، گلزن سپاهان و آقای گل فصل قبل رقابت 
کنند. این جمع ممکن است با یک نام بزرگ تکمیل 
شود. امانوئل آدبایور که سابقه بازی در آرسنال و رئال 
مادرید را دارد ممکن است در فصل جدید با پیراهن 
قبل هم  تبریزی فصل  تیم  برود.  میدان  به  تراکتور 
کوین کنستانت را جذب کرد که سابقه بازی در میلان 

را داشت، ولی متاسفانه این بازیکن مشهور به شرایط 
بازی نرسید و آنها این بار امیدوارند بتوانند با آدبایور 

حریفان را به دردسر بیندازند.

مهم ترین تغییر اما قرار است در برگزاری لیگ 
برتر باشد. فدراسیون فوتبال اصرار داشت که فصل 
جدید را تا زمان تجهیز ورزشگاه ها شروع نمی کند. 

رسیده،  مختلف  ورزشگاه های  از  که  خبرهایی  با 
فرآیند نوسازی خیلی کند پیش می رود، ولی انتظار 
به  ورزشگاه ها  تمام  هفته  چند  گذشت  با  می رود 
استانداردهایی که مدنظر سازمان لیگ است برسند. 
در نهایت به حضور زنان در ورزشگاه می رسیم و این 
امیدواری وجود دارد که آنها هم بتوانند مسابقات 

لیگ برتر را از نزدیک تماشا کنند.
برتر  لیگ  برای  مهمی  تحولات  اینها  تمام 
است و نوید مسابقات جذاب تری را می دهد. تدارک 
باشگاه ها، سختگیری فدراسیون و تأخیر در شروع 
مسابقات انتظارات هواداران را از لیگ نوزدهم بالا 
فوتبال  که دستپخت جدید  منتظرند  همه  و  برده 
در  ببینند.اگر  طولانی  انتظار  این  از  بعد  را  ایران 
کنار بالا رفتن کیفیت مسابقات امکانات ورزشگاه ها 
هم ارتقا پیدا کند و تماشاگران از حضورشان لذت 
ببرند، قطعاً استقبال خیلی بیشتر خواهد شد، ولی 
اگر با وجود این وقفه طولانی باز هم ایرادهای قبلی 
پابرجا باشد، ممکن است یک ناامیدی بزرگ جامعه 

فوتبال را فرا بگیرد.

امروز درباره حاشیه های  استقلال  باشگاه  معاون ورزشی سابق 
مختلفی از جمله جلسه روز شنبه با مدیران فعلی باشگاه صحبت کرد.
هنوز هم خبرهایی  استقلال  باشگاه  از  رفتن  از  علی خطیر که پس 
تهران  برنامه  با  گو  و  گفت  در  دیروز  صبح  دارد،  وجود  پیرامونش 
ورزشی به بیان مسائلی پرداخت که شرح آنها را در اینجا می خوانید:
بیرون  از استقلال  به خاطر یک سری فشارها و توهین ها  من 
آمدم ولی نمی دانم چرا دوستان همچنان می ترسند و بعد از بیرون 
آمدن من هم فشارها وجود دارد. دارند واقعیت ها را وارونه جلوه می 
دهند. در فاصله 10 دقیقه بعد از اتفاقی که دیروز افتاد، یک رسانه 
از  توانید  وارونه است. شما می  را مطرح کرد و کاملا هم  خاص آن 
مدیرعامل باشگاه، ریاست هیئت مدیره باشگاه آقای دکتر خلیل زاده 
که آنجا حضور داشتند، بپرسید. گفته شد که آنها اصلا نخواستند من 
با هم  این بزرگواران به استقبال من آمدند و  اما هر دوی  ببینند  را 
روبوسی کردیم. آقای خلیل زاده زحمت کشیدند در این جلسه حاضر 
سوییس  به  احتمالا  من  بودم.  خواسته  ایشان  از  خودم  چون  شدند 
با  بیایید  دارد،  وجود  مالی  مسائل  اگر  کردم  و خواهش  گردم  برمی 
هم بنشینیم و تمامشان کنیم. مدارک و توضیحات لازم را ارائه کنم.

در جلسه روز شنبه من، آقای خلیل زاده و خانم خلیلی حضور 
داشتیم. من در مورد جزئیات این جلسه نمی خواهم صحبت کنم ولی 
به محض حضور در جلسه احساس کردم این خانم گاردی دارد و یکی 
دو مورد حرف های بی ادبانه ای زد. بعدا که پیگیری کردم، گفتند 
گویا شرایط روحی روانی خوبی نداشته و دخترش مریض بوده است. 
اگر من می دانستم که چنین اتفاقی افتاده، اصلا جواب حرف های 
ایشان را نمی دادم. گفتند که آقای خطیر اقدام به پرتاب وسایل روی 
میز کرده است. در حالی که دقیقا ماجرا برعکس است. آقای خلیل 
زاده جا خورده بود که چرا این خانم این کار را کرده است. من درباره 

جزئیات نمی خواهم صحبت کنم.
درباره خطیر  و سیما  بازیکنی که دیشب در صدا  عزیز  دوست 
صحبت کردی. چرا واضح صحبت نمی کنی؟ شما چندین بار آمدی 

بنده را دیدی که دوباره به استقلال بیایی. من اگر شما را آورده بودم، 
آدم خوبی بودم ولی حالا نیستم. گفت که از روی سکو درباره بازیکن 
حرف زده ام. من اصلا در ورزشگاه احساس نمی کردم که مدیر باشگاه 
هستم. کاملا در یک فضای هواداری فوتبال را می دیدم. حتی وقتی 
با آقای فتحی به ورزشگاه می رفتیم، به شوخی به من می گفت علی 
تو کنار من ننشین و برو یک جای دیگر. می گفت وقتی استقلال گل 
می زند، تو بالا و پایین می پری و آبروی ما را می بری. من حتی وقتی 
به سپاهان دقیقه 97 گل زدیم، متوجه نشدم چه اتفاقی افتاد. شبیه 

آقای غلامپور که روی دوش آقای دایی می پرید.
به خاطر  اگر می خواست  آقای استراماچونی  ندارد.  نه حقیقت 
انقدر  او  را می کرد.  این کار  استعفای من  استعفا بدهد، فردای  من 
حرفه ای هست که به خاطر یک شخص، یک باشگاه را رها نکند. به 
من  نظر  به  است.  نشده  براورده  شاید  که  داشته  انتظاراتی  حال  هر 
آنها  که  نیست  این  ماجرا  دارند.  هم حق  باشگاه  مدیریتی  مجموعه 
نخواهند امکانات را فراهم کنند. دیروز یکی از خبرگزاری ها مطلب 
قشنگی نوشته بود. شما وقتی یک بنز را به جاده خاکی می آورید، 
امکانات لازم دارد. آقای استراماچونی در باشگاه های بزرگی کار کرده 
و امکانات می خواهد. تیم مدیریتی باشگاه استقلال تلاش می کند 
باشد،  اگر  و  است  مالی  منابع  ما  مشکلات  کند.  تامین  را  منابع  تا 
مشکلی پیش نمی آید. واقعیت این است که مدیریت در استقلال و 
پرسپولیس، همانطور که آقای عرب در تلویزیون هم گفت، خیلی کار 
انتظارات  و  از مشکلات  اما حجمی  ندارید،  سختی است. شما منابع 
دارید. در باشگاه های کوچک اصلا اینطور نیست. 10 روز دیگر بحث 
دو  این  خدا  به  است.  مشکلی  خیلی  کار  که  است  ای  حرفه  مجوز 

باشگاه منابع ندارند.
ماحصل  این  است.  محض  دروغ  عراقی  بازیکن  با  من  مذاکره 
کارهای دوستانی است که من در موردشان در کنفرانس مطبوعاتی 
صحبت کردم. به خدا من از استقلال رفته ام. نمی دانم شما از چه 
می ترسید! حتی وقتی رفته ام هم دارید درباره من جریان سازی می 

کنید. من دست این افراد را زمانی که بودم هم از باشگاه قطع کرده 
ام. من مگر چه کاره باشگاه هستم که بازیکن بیاورم؟ این بازیکنان 
چون شیعه هستند، ارتباط خیلی خوبی با ایران دارند. من به واسطه 
با بشار  طارق همام، با چند بازیکن عراقی ارتباط خوبی دارم، حتی 
دوست  یک  و  آمد  تهران  به  هست،  حرفش  که  بازیکنی  این  رسن. 
مشترکی داشتیم، گفتند او می خواهد بیاید و شما را ببیند. مصطفی 
محمد قرارداد دو ساله با باشگاه الزورا عراق دارد. اصلا نمی تواند بیاید. 
بازیکنان  اینکه بازیکن زیر 23 سال است و ترنسفر این  نکته بعدی 
دردسرهای خاصی دارد. من از باشگاه رفته ام. باید بابت هر مهمانی 
که به خانه ام می آید جواب بدهم؟ هر کسی به خانه من می آید، 
که  هستم  استقلال  باشگاه  چکاره  من  بندم؟  می  قرارداد  او  با  من 

قرارداد ببندم؟
من همین حالا هم درباره استقلال حرف نزدم و فقط پیرامون 
این حواشی صحبت کردم. دوست عزیز و خبرگزاری محترم و همه 
عزیزانی که بعد از بیرون آمدن من همچنان دارید به بنده لگد می 
زنید. بنده به میل خودم از استقلال رفته ام و قصد برگشت هم ندارم. 

آقای خلیل زاده هم می تواند شهادت بدهد.

الوندی و استقلالی ها دوباره به هم 
رسیدند 

الوندی در دیدار استقلال و ماشین سازی به 
عنوان کمک داور مسابقه حضور خواهد داشت.یکی 
استقلالی ها سال گذشته  بزرگ  از جنجال های 
آبادان رقم خورد. جایی  با نفت  در حاشیه دیدار 
دنبال  را  خود  امیدهای  آخرین  ها  استقلالی  که 
می کردند اما یک پرچم مشکوک از سوی کمک 
داور مسابقه در دیدار نفت آبادان و استقلال که در 
آبادان برگزار می شد باعث شد تا گل استقلال و 
روح الله باقری مردود اعلام شود و در نهایت مسابقه 
با تساوی به پایان رسید تا استقلال رسما شانس 
قهرمانی را از دست بدهد.الوندی کمک داور این 
مسابقه بود که با پرچم خود حاشیه های زیادی 
رقم  زیادی  اتفاقات  تا  شد  باعث  و  کرد  ایجاد  را 
بخورد و مصاحبه های تندی از سوی مجیدی و 
دیگر استقلالی ها شکل گرفت. با تصمیم کمیته 
داور  کمک  عنوان  به  الوندی  مجددا  حالا  داوران 
دیدار استقلال و ماشین سازی انتخاب شده تا تنها 
با یک فاصله نسبت به آن بازی جنجالی، الوندی و 
استقلالی ها دوباره به هم برسند.این موضوع خیلی 
سریع با واکنش استقلالی ها رو به رو شده و این 
احتمال وجود دارد که آبی ها نسبت به انتخاب این 

داور به صورت رسمی اعتراض کنند.

موضع فرهاد مجیدی نسبت به 
رویدادهای استقلال

با  هم  استقلال  سابق  و  امید  تیم  سرمربی 
به  نسبت  خود  در صفحه شخصی  پیامی  انتشار 
رویدادهای استقلال موضع گرفت.شرایط استقلال 
به شکل غیر منتظره ای این روزها تغییر کرده و 
وضعیت به شکلی پیچیده شده که حتی شایعاتی 
درباره جدایی استراماچونی از جمع آبی ها شنیده 
می شود.شروع همین روند و تغییرات در استقلال 
باعث شد تا فرهاد مجیدی چهره محبوب آبی ها 
آماده سازی  یعنی  مهم  ماموریت  یک  درگیر  که 
تیم المپیک است، با انتشار پیامی با طعنه مجدد 

به خطیر، موضع گیری کند.
من  از  استقلال  هواداران   “ نوشت:  مجیدی 
می خواهند که درباره وضعیت این روزهای باشگاه 
من  راستش  کنم.  کاری  یا  بزنم  حرفی  استقلال 
در حال حاضر مسئولیت دیگری دارم و به خودم 
اجازه نمی دهم در امور این باشگاه دخالت کنم. 
من چند ماه قبل از حق ملسمم برای یک شکایت 
شخصی گذشتم تا آرامش استقلال خراب نشود. 
اجازه  توصیه می کنم که  آقایان هم دوستانه  به 
بدهند باشگاه استقلال نفس بکشد.” مجیدی حالا 
هر چند مسئولیت دیگری دارد اما ترجیح داده با 
یک “توصیه دوستانه” به رویدادهای تیم ورود کند 
و البته دست خود را برای دیگر  اقدامات باز گذاشته 
است.مطمئنا جلسه امروز فتحی و استراماچونی در 
آینده استقلال بسیارتاثیر گذار است و پیام مجیدی 
یک شب قبل از آن می تواند اهمیت دو چندانی 
داشته باشد که بعد از جلسه بهتر می توان درباره 

آن نظر داد.

تمرین استقلالی ها زیر نظر 
استراماچونی

بازیکنان استقلال صبح روز یکشنبه یک جلسه 
تمرین با وزنه برگزار کردند.بازیکنان استقلال صبح 
روز یکشنبه مطابق هفته های گذشته یک جلسه 
تمرین با وزنه برگزارکردند تا برای شروع لیگ برتر 
آماده شوند.با تصمیم سرمربی استقلال و در حضور 
ساعت  از  تمرینی  جلسه  این  استراماچونی  خود 
9:30 صبح در مجموعه انقلاب آغاز شد و بازیکنان 
استقلال زیر نظر دستیاران سرمربی استقلال برنامه 
های خود را سپری کردند.در این جلسه تمرینی 
بازیکنان  سایر  کنار  در  و  نداشت  حضور  دیاباته 
تمرین نکرد تا با حضور در کلینیک استقلال به 
برگزاری  جریان  بپردازد.در  اختصاصی  کارهای 
دانسی  عمر  با  ای  جلسه  استراماچونی  تمرین، 
برنامه های تمرینی  دستیار خود داشت و درباره 
گفت و گو کرد.این تمرین استقلالی ها بیش از 90 
دقیقه به طول انجامید و بازیکنان استقلال آخرین 
تمرین وزنه خود را برگزار کردند و در نوبت عصر نیز 

یک جلسه تمرینی خواهند داشت.

 درخشش سامان قدوس 
در شب برتری تیمش

تیمش  برتری  شب  در  آمیان  ایرانی  ستاره 
مقابل لیل تاثیرگذار ظاهر شد.در یکی از بازی های 
هفته دوم لیگ یک فرانسه، تیم آمیان که برخلاف 
را  قدوس  سامان  جدید  فصل  مسابقه  نخستین 
به عنوان وینگر راست در ترکیب داشت، از ساعت 
22:30 شنبه شب در ورزشگاه دو لا لیکورن میزبان 
تیم سه امتیازی لیل بود. نیمه اول این مسابقه بدون 
گل به پایان رسید، اما تکل خشن بوباکاری سوماره 
روی پای کاکوتا موجب شد تا لیل از دقیقه 39 به 
بعد با یک بازیکن کمتر مقابل آمیان بازی کند.در 
دقیقه 70 سامان قدوس با حرکت تند و تیز از میانه 
زمین تا پشت محوطه جریمه لیل پیش رفت که 
پاس در عمق او را چادراک آکولو با پاس در عرض 
به سهرو گیراسی رساند تا این مهاجم 23 ساله با 
ضربه بدون مکث دروازه لیل را باز کند. لیل که در 
هفته نخست لیگ یک فرانسه به برتری برابر نانت 
رسیده بود، در خانه آمیان نتوانست نتیجه را جبران 
کند تا یاران قدوس نخستین پیروزی فصل را با 
برتری یک بر صفر جشن بگیرند و موقتا در رده 
بایستند.سامان قدوس برخلاف هفته  نهم جدول 
قبل که حضور تعویضی مقابل نیس داشت، تا پایان 
مسابقه برابر لیل در زمین بود و در شبی که روی 
تک گل برتری تیمش تاثیر گذاشت، در دقیقه ۸7 

با کارت زرد جریمه شد.

هافبک هجومی اهل پرو در ترارکتور
هافبک  کاسرس  میمبلا  جونیور  ویلیان 
هجومی اهل پرو با عقد قراردادی به تیم تراکتور 
برای  را  خود  که  آذربایجان  تراکتور  پیوست.تیم 
حضور در لیگ نوزدهم آماده می کند، در جدیدترین 
اقدام خود موفق به جذب ویلیان میمبلا شد. این 
هافبک چپ پا که پیش تر در لیگ یک پرو بازی 
می کرد و سابقه حضور در لیگ پرتغال را هم داشت، 
جدیدترین خرید تراکتور است و در کنار مازولا و 
سوگیتا سومین خارجی تبریزی ها محسوب می 
شود.او بازیکنی کوتاه قامتی محسوب می شود که 
مثل دیگر خارجی نماینده فوتبال آذربایجان یعنی 
سوگیتا از تکنیک بالایی بهره می برد و می تواند به 
عنوان بازیساز و بازیکنی که پاس آخر را به مهاجمان 
بدهد موثر ظاهر شود.  مصطفی دنیزلی در تیم های 
سابق خود نشان داده که علاقه زیادی به استفاده 
از وینگرها و هافبک های هجومی در خط حمله 
دارد و حتی شاید از میمبلا در خط حمله استفاده 
کند.ویلیان علاوه بر توانایی بازی در پست هافبک 
و  راست  وینگر  قابلیت حضور در پست  هجومی، 
چپ را هم دارد. او فصل گذشته 13 بازی برای  تیم 
»یونیون کومرسیو« انجام داد و روی 3 گل تیمش 
تاثیر گذاشت.هافبک جدید تراکتور فوتبال حرفه 
ای خود را سال 2009 با حضور در تیم »کانتولائو« 
آغاز کرد و در طی 10 سال پیراهن ده تیم مختلف 
را بر تن کرد. او همچنین مدت کوتاهی برای تیم 
را  او  تراکتور  باشگاه  رفت.  میدان  به  برزیل  اینتر 
»مارادونای پرو« قلمداد کرده و ارزش این بازیکن 
در سایت ترانسفر مارکت نیز 400 هزار یورو عنوان 
شده است. همچنین به نقل از همین سایت او تا 
سه سال آینده بازیکن تراکتور خواهد بود.تراکتور در 
پست هافبک هجومی بازیکنانی نظیر اشکان دژاگه، 
مهدی تیکدری و رضا شکاری را دارد و این ستاره 
باید با ستاره های ایرانی رقابت کند. باتوجه به این 
تراکتوری ها حضور  اردوی پیش فصل  او در  که 
نداشت، کار سختی برای رسیدن به ترکیب اصلی 
دارد. طبق اعلام مدیران باشگاه تبریزی در روزهای 
آینده یک مهاجم نیز به جمع تی تی ها اضافه می 
شود تا پرونده بازیکنان خارجی این تیم بسته شود. 
در سال های اخیر درخشش بازیکنان اهل آمریکای 
جنوبی نظیر لوسیانو ادینهو در تراکتور سبب شده تا 
هواداران و مدیران این باشگاه نگاه مثبتی به خرید 

بازیکنانی چون ویلیان میمبلا داشته باشند.

قطع امید سرمربی سرخپوشان از از 
عملکرد کنعانی زادگان

اینکه  مورد  در  شایعات  بزرگ  موج  از  بعد 
نیمکت نشین  آینده  فصل  برای  حسینی  جلال 
است و کالدرون تصمیم قطعی اش را گرفته که 
در قلب خط دفاعی از زوج کنعانی زادگان و شجاع 
خلیل زاده استفاده کند، حالا شایعات جدید از راه 
رسیده در مورد اینکه مربی آرژانتینی از عملکرد 
امید کرده و همچنان قصد  کنعانی زادگان قطع 
دارد جلال حسینی 37ساله را در ارنج اصلی به 
تا  شود  شروع  لیگ  باید  البته  بفرستد.  میدان 
به  ضدونقیض  مطالب  این  از  کدام یک  بفهمیم 
واقعیت نزدیک تر است. در عین حال اگر داستان 
دوم درست باشد و کنعانی زادگان جایگاهش را 
در تفکرات کالدرون از دست داده باشد، اوضاع 
کمی برای او دراماتیک خواهد شد.  این بازیکن  
بشود  آبی  اگر  کرد  فکر  بعد  بود،  قرمز  اولش 
بیشتر حال می دهد، اما حساب و کتابش درست 
از آب درنیامد و دوباره قرمز شد. الان هم به او 
توصیه می کنیم محض احتیاط آماده تغییر رنگ 

بعدی باشد. بالاخره ضرر که ندارد!
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حذف داور پشت دروازه در لیگ برتر امسال
داوران  اسامی  دیروز  فوتبال  فدراسیون 
کرد  اعلام  را  برتر  لیگ  نخست  هفته  دیدارهای 
که بر خلاف فصل گذشته در لیست داوران اعلام 
چشم  به  اضافه  داور  یا  دروازه  پشت  داور  شده 

نمی خورد.
داور  کمک  سیستم  اندازی  راه  تا  بود  قرار 
داوران  کمیته  برتر  لیگ  های  بازی  در  ویدئویی 
از دو داور پشت دروازه یا داور اضافه در بازی ها 
استفاده کند اما هدایت الله ممبینی رییس جدید 
تصمیم  این  اجرای  است  معتقد  داوران  کمیته 
مثبتی  بازدهی  گذشته  فصل  دوم  فصل  نیم  در 
این  شود!  متوقف  که  است  بهتر  و  است  نداشته 
لیگ  جدید  فصل  های  بازی  که  است  حالی  در 
آغاز  ئویی  وید  داور  کمک  سیستم  بدون  برتر 

خواهد شد.
یک  زودی  به  داوران  کمیته  است  گفتنی 
فیفا  از  ئویی  وید  داور  کمک  سیستم  ست 
خریداری خواهد کرد اما فدراسیون فوتبال برای 
سازی  بومی  دنبال  به  ها  باشگاه  هزینه  کاهش 
شناخت  برای  تازگی  به  و  است  سیستم  این 
به  زمینه  این  در  توانند  می  که  هایی  شرکت 

فوتبال کمک کنند فراخوان داده است.
فیفا است که در زمینه  این  نهایت  البته در 
در  ئویی  وید  داور  کمک  سیستم  سازی  بومی 
کرد.گفتنی  خواهد  گیری  تصمیم  ایران  فوتبال 
است تیم ها هم از حضور داوران پشت دروازه در 
بازی های لیگ برتر استقبال نکردند و در برخی 

از بازی ها هم این حضور با انتقاد همراه بود.


